
Referat fra møte i medlemskomiteen Holmestrand Rotaryklubb 28.februar 2017 
 
Møtested:     Jan‐Arne Rønningen, Fløyveien 44 
 
Tilstede:   Håkon Fæste, Elin Røed, Kaj Haagensen, Jan Arne Rønningen, Hans 

Petter Harestad, Torstein Sagen, Einar Gabriel Løken, Toralf Cock og 
Marit Foss. 

 
Forfall:    Einar Gabriel Løken, Arne Johan Bu      
     
 
Forslag til nye reflektanter: 
Marit orienterte om status vedr. medlemmer. Pr dags dato er det 49 medlemmer, hvorav 4 
kvinner, blir reflektant Brita Hermansen opptatt som medlem i løpet av våren kommer vi 
opp i en kvinneandel på 10%, det er bra!  Det planlegges å ta kontakt med de av våre 
allerede godkjente aktuelle reflektanter som ba om ventetid når de ble spurt for en tid 
tilbake. Dette gjelder Kjersti Pedersen, Marit Sælid, Cathrine Bergquist og Linda Brakstad. 
Forslag til nye reflektanter er Berit Borgen (biblioteksjef), Kristin Skjelbred (Aluminiums 
museet), Rannveig Saaghus, Anne Kiss, Eira Weseth (Hof), Anne Nordby (Hof), Morten 
Mobråten, Jan Stellef Rønningen og Vidar Norby. 
  
Sjekke ut om vi har mulige kandidater blant ungdommene vi sendte ut i forrige årtusen: 
Vi foreslår som sist, Marie Sølverud og Kari Aven. 
 
Planlegge opptak av nye medlemmer i april: 
Vi diskuterte om det eventuelt var bedre med opptak av våre 3 reflektanter til vår 
avslutningsmiddag i juni. Dersom det er et ønske med opptak i april så er det kun Keith 
Eikenes som er aktuell og da foreslår vi tirsdag 4.april i samsvar med programmet for april 
som Hans Johan er ansvarlig for(Møte&Kameratskapkomiteen). 4.april er det foredrag av 
ambassadør Jørg Willy Bronebakk om Utenrikstjenesten og det vil antagelig være midt i 
blinken for Keith. Marit sjekker ut med president Tobias og styret om hva som er best. 
 
Gi innspill til Toralf som skal på PETS og starte sitt presidentår med oppdatering av 
klubbens mål og planer: 
Vi synes klubbens mål og planer er veldig bra, men skal vi kommentere noe så er det et 
ønske fra medlemskomiteen om en målsetting på ikke flere enn 53/54 medlemmer, greier vi 
å holde det jevnt rundt dette er det bra, vi ønsker kvalitet fremfor kvantitet. 
 
Innspill til program, også utover høsten: 
Flere egoforedrag/ur‐egoforedrag, eventuelt med to hver gang 
Prosjekt for yrkesfaglige veiledere  
Øst‐vest forbindelsen, Vegdirektoratet, Gunnar Kleven 
Kommentar/refleksjoner etter Stortingsvalget til høsten 
Jarlsberg Avis v/Pål Nordby 
Foredrag v/Gry Egenes (Dagens Næringsliv) 
Foredrag v/ Live Johannessen, Drammen kommune, sjef vann‐ og avløp. 
Foredrag ved ny Rådmann Utne 



 
 
Innspill på kandidater til Æresnysgjerrigprisen: 
Vi foreslår Jan Grønseth fra Hof, har vært en fantastisk aktiv formidler av det gode livet med 
natur i mange år, har produsert en naturserie som ble vist på NRK i høst. Ønskes mer info så 
har Elin Røed det ! 
 
 
Stor takk til Jan‐Arne for ypperlig møtested og flott servering i Fløyveien 44! 
 
 
 
Marit Foss 
referent 


